

立法會
Legislative Council

LC Paper No. CB(3) 359/11-12

Ref. : CB(3)/M/MR

Tel : 3919 3300

Date : 20 January 2012

From : Clerk to the Legislative Council

To : All Members of the Legislative Council

Council meeting of 8 February 2012

Motion on

**“Seeking papers, books, records or documents in relation to the
2012 tariff adjustments by CLP Power Hong Kong Limited and
The Hongkong Electric Company Limited”**

Hon Miriam LAU Kin-ye has given notice to move the attached motion on “Seeking papers, books, records or documents in relation to the 2012 tariff adjustments by CLP Power Hong Kong Limited and The Hongkong Electric Company Limited” at the Council meeting of 8 February 2012. The President has directed that “it be printed in the terms in which it was handed in” on the Agenda of the Council.

(Mrs Justina LAM)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.

2012年2月8日

立法會會議

劉健儀議員

就“索取與中華電力有限公司和香港電燈有限公司
調整2012年電費相關的文據、簿冊、紀錄或文件”
動議的議案

議案措辭

鑒於兩間電力公司調整2012年電費背後的數據及資料未有全面公布，而2008年審批的五年發展計劃的詳情亦未有公開，本會根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條授權經濟發展事務委員會行使該條例第9(1)條所授予的權力，以命令香港特別行政區政府環境局局長出示所有分別與中華電力有限公司和香港電燈有限公司調整2012年電費相關的文據、簿冊、紀錄或文件，包括：

- (一) 兩間電力公司調整2012年電費的詳細資料；及
- (二) 兩間電力公司五年發展計劃的詳細資料。

Motion on

**“Seeking papers, books, records or documents in relation to the
2012 tariff adjustments by CLP Power Hong Kong Limited and
The Hongkong Electric Company Limited”
to be moved by Hon Miriam LAU Kin-ye
at the Council meeting of 8 February 2012**

Wording of the Motion

That, since the data and information behind the 2012 tariff adjustments by the two power companies have not been fully disclosed, and the details of their five-year Development Plans approved in 2008 have also not been publicized, the Panel on Economic Development be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of the Ordinance to order the Secretary for the Environment of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region to produce all papers, books, records or documents in relation to the 2012 tariff adjustments by CLP Power Hong Kong Limited and The Hongkong Electric Company Limited respectively, including:

- (a) detailed information on the 2012 tariff adjustments by the two power companies; and
- (b) detailed information on the five-year Development Plans of the two power companies.